
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 
 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 
 

 

Datum: 02/02/2021 
 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

Steller(s) van de vragen: Menno Duk en Marko Ruijtenberg 
 
Onderwerp: 
 
Veiligheid fietstunnel A12 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Is het college het mij de GroenLinks fractie eens dat onderstaande situatie niet tot 
Q3 kan blijven bestaan en dat het waarschijnlijk is dat deze situatie enkel zal 
verslechteren? 
2. Het college gaf aan dat er niet meer dan 2 lantaarnpalen op een rij defect mogen 
zijn voor de gewenste kwaliteit. En dat bij reguliere storingen de storingsaannemer 
binnen 5 werkdagen na ontvangstmelding hoort te herstellen. de verlichting in deze 
tunnel functioneert op dit moment geheel niet, deze situatie houdt nu al meer dan vijf 
weken aan. Wat zijn hiervan de gevolgen en oorzaken? 
3. Als de huidige situatie aanhoudt tot Q3 wat betekent dit voor het kwaliteitsniveau 
aldaar? 
4. Is het college bereid om tot er een permanente oplossing is gevonden een 
tijdelijke verlichting te laten plaatsen, dit om het gevoel van veiligheid voor de fietsers en 
wandelaars te verhogen en de overlast van ongewenste activiteiten aldaar te verkleinen? 
5. In de omgeving van het horecacluster Prisma wordt zwerfafval actief ingezameld 
door de ondernemers, maar in de tunnel liggen vaak voor langere tijd, grote 
hoeveelheden verpakkingsmateriaal van de fastfood restaurants, kan er gevraagd 
worden om ook deze tunnel regelmatiger te ontdoen van het zwerfafval? 
6. Zijn er andere locaties in de gemeente waar zo’n groot deel van de 
straatverlichting niet functioneert?  

 
 
Toelichting: 
 
In de beantwoording van mijn technische vragen van 15 december 2020 gaf het college 
aan dat de verlichting in de fietstunnel onder de A12 bij Bleiswijk pas in Q3 2021 zal zijn 
gerepareerd. Daar deze tunnel een belangrijke fietsverbinding behelst en er op dit 
moment geen enkele normale witte lamp functioneert vind ik dit een te lange termijn 
oplossing en zou ik graag zoeken naar een (tijdelijke) oplossing van de situatie aldaar. 
 
Huidige situatie: 



 

De blauwe verlichting is grotendeels stuk, de reguliere witte straatverlichting staat 
helemaal uit, verder is er erg veel onkruid tussen de stenen. 

 

In de tunnels waar geen blauwe verlichting is, is het extreem donker, de verlichting buiten 
de tunnels komt daar niet binnen. 



 

Zelfs in de schemering is het in die tunnels nog donker, wat het gevoel van veiligheid 
wegneemt.  
 
Situatie aantal jaar geleden: 

 

Trotse toegangspoort tot onze gemeente. 
 
 

 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 
 


